
  

 

Beste (aspirant) leden,  
 
Na de ALV zijn de overgebleven bestuursleden met de nieuwe 
bestuursleden aan de slag gegaan om alle taken welke er voor het 
bestuur liggen goed te verdelen. Om negen mensen bij een 
bestuurslid thuis rond de tafel krijgen is al best een uitdaging. Niet 
alleen qua ruimte (het was gelukkig een ronde tafel) maar vooral 
beschikbaarheid op dezelfde datum vergt enige flexibiliteit. 
 
Circe zat als interim voorzitter prima in haar rol en heeft aangeboden 
voorlopig de bestuursvergaderingen te leiden, tot groot genoegen 
van de overige bestuursleden. 
 
Na een rondje waarin de verschillende bestuurstaken en acties zijn 
besproken en de nieuwe bestuursleden hun affiniteit met de 
verschillende taken hebben aangegeven, zijn we tot een verdeling 
gekomen. Er is gekozen om op verschillende taken in duo's te 
werken, om continuïteit te hebben, elkaar aan te vullen/te 
completeren en het vier-ogensysteem toe te passen. 
 
De verdeling is als volgt: 
Ans van der Velden en Jacqueline Dubbink gaan samen de 
ledenadministratie en het 2e penningmeesterschap op zich nemen. 
Inmiddels heeft Irene de ledenadministratie overgedragen aan Ans. 
De ledenadministratie behelst meer dan alleen een wijziging in 
bijvoorbeeld een woonadres. Ans en Jaqueline gaan daarom samen 
een manier vinden om dit goed op te pakken. 



 
Natasja van den Bor en Mariëlle Atsma gaan er voor zorgen dat de 
technische zaken binnen KVS goed gaan verlopen. Hier valt onder 
andere de uitzetcommissie en de kluphuiscommissie onder. Mariëlle 
zal tevens de ondersteuning vanuit het bestuur aan Daniëlla van den 
Bor verzorgen met betrekking tot de dienstbaarheidtaken. 
 
Lana Lemmens neemt de communicatie en externe evenementen op 
zich. Een deel van de communicatie zal zij samen met Annita doen. 
 
Daarnaast maken we ons er hard voor dat Lana aanschuift bij de 
federatie, hier wordt momenteel over gesproken met de federatie. 
 
De bestuursrollen van Rudy Meijer (penningmeester), Wouter Groesz 
(2e voorzitter) en Annita Langereis (2e secretaris) blijven ongewijzigd. 
Circe van de Kar neemt, naast haar rol als secretaris, voorlopig het 
voorzitterschap van de bestuursvergaderingen op zich. Binnenkort 
meer nieuws van het bestuur over plannen, lopende zaken en 
ontwikkelingen! 
 
Rectificatie: 
In de vorige nieuwsbrief stond vermeld dat de eerste 
bestuursvergadering in de nieuwe bezetting 13 februari is geweest. 
Dit moet natuurlijk 13 maart zijn, 6 dagen na de ALV. 
   

 
Uitzetten 
 
De eerste huisjes staan alweer op het strand en dat is geweldig 
nieuws. 
Helaas staan, ondanks enorme inspanning van de uitzetcommissie, 
de huisjes niet recht onder elkaar. Het is nu niet duidelijk waar het 
uitzetten misgaat. De commissie gaat gedurende dit seizoen de 
situatie opnieuw opnemen om te achterhalen waar de knelpunten 
zitten. 



Ook zullen zij hun bevindingen met betrekking tot maatvoering, de 
stalen palen die fungeren als ijkpunten en afritten met ons delen. 
Vooral de kampeerders op de onderste rij zullen last hebben van dit 
gegeven, bijvoorbeeld bij het plaatsen van de trappen. Wij hopen dat 
er voor dit seizoen, door buren onderling in goed overleg, naar de 
beste oplossing gezocht wordt. 
   

 
Overslaan 
 
Na de ALV hebben er twee leden aangegeven over te willen slaan. De 
lijst met aanvragen voor seizoen 2023 is geraadpleegd en de 
volgende personen zijn geplaatst: 
Op plek 498 staat dit seizoen Melanie Draaijer - 2010140 en Nova 
Vlaar - 20040210 is geplaatst op nummer 487. 
Wij wensen deze nieuwe aspirant-leden een fijn en zonnig seizoen 
toe. 
   

 
Toiletten 
 
Lieve KVS'ers, 
 
Het voorjaar staat weer voor de deur en dat kan maar één ding 
betekenen: we gaan weer naar het strand! Ook ik ben er dit jaar weer 
bij voor de schoonmaak van de toiletunit. Een paar mededelingen, 
zodat iedereen goed op de hoogte is: 
Op 12 april (rond 17.30 uur), is de toiletunit geplaatst. Er zijn wat 
problemen met de aansluiting van het water maar als het lukt om dit 
te repareren doe ik vandaag, 14 april, de grote schoonmaak. Na de 
schoonmaak is het toilet geopend. 
Het middelste toilet van de heren blijft iets langer gesloten omdat 
hier schoonmaakspullen, touwen en palen in staan voor de omheining 
van het toiletgebied. 
Gedurende de zomer werk ik fulltime bij Albert Heijn. Dit betekent 



dat de ochtendschoonmaak om 07.00 uur plaatsvindt. Om 07.00 uur 
gaat ook het spoelhok open, tot 10.00 uur. Om 10.00 uur wordt het 
spoelhok schoongemaakt. De tweede schoonmaakronde is rond 
12.30 uur. Daarna ga ik naar mijn werk en ben pas rond 23.30 uur 
weer op het strand, waarna ik nog een check doe. Tijdens 
evenementen (volleybal, federatief klaverjassen) ben ik de heel dag 
aanwezig voor de nodige schoonmaak en toiletpapiervoorziening. 
Vanaf 21 april tot en met 15 mei heb ik een klus als kelner op een 
Voorjaarsfeest in Stuttgart (vergelijkbaar met de Oktoberfesten in 
München). Ik heb Sylvia van den Bor bereid gevonden om de 
schoonmaak deze periode over te nemen. Hartelijk dank hiervoor 
Sylvia! 
De rest van het seizoen ben ik gewoon iedere dag op het strand. 
Wellicht een dag of een weekend niet, maar er is in overleg met het 
bestuur altijd vervanging geregeld. Tijdens het Formule 1-weekend 
nemen mijn ouders het weer en weekje over van mij, inmiddels ook 
bekende gezichten op het strand. 
 
Ik hoop jullie goed geïnformeerd te hebben rondom de schoonmaak 
van de toiletunit. 
Heb je vragen of onduidelijkheden, of wil je gewoon bijkletsen, klop 
gerust even bij me aan! 
 
Groetjes Bart 
   

 
Verzekering 
 
Het bestuur heeft van Ruud en Nathalie een mooie samenvatting 
ontvangen over de verzekering van de units.  
Het verzoek is om deze breed te delen. Het is in eerste instantie 
bedoeld als inventarisatie en het bindt tot niets. Ruud en Nathalie 
willen graag weten in hoeverre er belangstelling is voor een goede 
verzekering. Mochten er nog vragen of opmerkingen zijn, schroom 
dan niet om hen te benaderen. 



Informatie over de verzekering vind je hier. 
   

 
Afgang F4 
  
De gemeente heeft een terugkoppeling gegeven van het gesprek dat 
zij met de firma Paap heeft gehad over het naar beneden laten van de 
paaltjes op afrit F4 tijdens de periode dat de huisjes vervoerd worden. 
Het bestuur heeft bij de gemeente aangegeven dat, doordat de 
paaltjes de gehele rij-periode naar beneden zijn, er personenverkeer 
achter de huisjes kan rijden (wat in de afgelopen jaren ook af en toe 
gebeurde). Dit kan voor gevaarlijke situaties zorgen, zeker met het 
oog op de kleine kinderen die daar rondlopen. Ons verzoek was dan 
ook om hiervoor een oplossing te zoeken, in het kader van de 
veiligheid van onze kampeerders. 
Helaas blijkt het voor Paap niet mogelijk om na iedere rit de paaltjes 
omhoog te doen. De reden die hiervoor gegeven wordt, is dat er dan 
met 5 vrachtwagens op de afrit of boulevard gewacht moet worden 
om de paaltjes omhoog of naar beneden te doen. Ook dit geeft 
volgens Paap en de gemeente gevaarlijke situaties. 
 
De gemeente heeft ons derhalve verzocht om nogmaals aan onze 
leden en tevens aan de leden van de zusterverenigingen te melden 
dat het verboden is om via afgang F4 het strand op te rijden (en vice 
versa), met uitzondering van de huisjesvervoerders. Handhaving zal 
hierop frequent controleren tijdens de periode dat de paaltjes omlaag 
zijn voor het vervoer van de huisjes. Tóch via afgang F4 achter de 
huisjes langs het strand oprijden kan een fikse boete opleveren. 
 
Zodra Paap klaar is met de huisjes te rijden via F4 gaan de paaltjes 
voor de rest van het seizoen omhoog en kunnen de schapenhekken 
weer neergezet worden bij KVS-zuid. 
  
Het bestuur zal nog een poging doen om bij de gemeente een 
“verboden in te rijden” bord bij de afgang te laten plaatsen. 



Aan de zusterverenigingen en de strandpachters zal ook worden 
aangegeven dat het gebruik van afrit F4 gedurende het 
kampeerseizoen niet is toegestaan. 
   

 
Seizoensagenda op de website 
 
De seizoensagenda KVS 2023 staat online.  
 
Je kunt je nu abonneren op deze agenda. Deze zal automatisch in de 
gekozen agenda zichtbaar worden. Zo heeft iedereen alle (op- en 
afbouw) activiteiten, dienstbaarheidacties en feestdagen binnen 
handbereik en mis je niets. 
 
Deze agenda zal iedere keer worden bijgewerkt en is tevens te 
downloaden. 
Met dank aan Caroline Stork en Frans van Garrel. 
 
 
Namens het bestuur, 
 
Circe van de Kar 
Secretaris Kampeervereniging Strandgenoegen 
   

  

 

 



 
 
 
 
 

 


